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ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 19. REDNE SEJE 
 
Teja Jelina 
1. Na relaciji Gonjače – Kojsko v smeri krožišča je opaziti prehitro vožnjo voznikov skozi naselje. Na 

ovinku pri posestvu Peterc sta dve hiši, od katerih ena nima izhoda na pločnik in tudi če bi se 
želela pridružiti na drugo stran cestišča, nima prehoda za pešce. Ureditev prehoda za pešce bo 
mogoče težko izvedljivo, predlaga pa se vsaj postavitev prometnega znaka za omejitev hitrosti 
kljub temu, da je območje vasi in omejitev hitrosti 50km/h. Predlaga, da občina pošlje poziv na 
DRSI.  
 

 
 

2. Predlaga ohranjanje spomenikov z izrednim čiščenjem in vzdrževanjem. Opaža se, da so 
nekateri v zelo slabem stanju in slabo vzdrževani. Predlaga pripravo letnega plana za 
vzdrževanje spomenikov in ohranjanje le teh.  

 
1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Postavitev dodatnega znaka za omejitev hitrosti na območju že veljavne omejitve načeloma ni 
možna in DRSI za to ne bo dal soglasja. Smiselno je preveriti možnost postavitve opozorilne table 
»Vi vozite …« na steber javne razsvetljave in pridobiti soglasje DRSI. 

 
2. Sebastjan Arčon – Režijski obrat  

S pobudo se strinjamo. V skladu z razpoložljivimi sredstvi se bomo pozanimali za pridobitev 
ponudbe ter v okviru samih sredstev tudi določena vzdrževalna dela izvedli.  

 
 
 
 
 
 
 
 



Miloš Protić  
1. Na odseku ceste v Podsabotinu, na blagem ovinku pred pokopališčem, kjer je tudi parkirni 

prostor, se ob velikih nalivih voda izteka na cesto. Tudi del ceste v Podsabotinu, ki je na novo 
asfaltiran, pri avtobusni postaji, se iz zgornjega dela vasi zliva precej vode, ki ostaja na cestišču. 
Predlaga, da se opozori pristojne službe.  

2. Na 15. redni seji je podal pobudo glede prekopavanja ceste v Imenju, asfaltacije in vdorov. 
Sedaj se prekopava cesto in je priložnost, da se to primerno spremlja. V takih primerih je 
smiselno pogledat ali bi se splačalo sofinancirati obnovo cest v tistem delu, kjer investitor že 
izvaja dela in podati predloge za rebalans proračuna.  

3. Predlaga, da se v vsaki številki Briškega časnika ozavešča občane o pravilnem odlaganju 
komunalnih odpadkov. Mogoče bi bilo smiselno v ozaveščanje vključiti tudi šolo in otroke.  

 
1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Izvajalca javne službe vzdrževanja cest smo poklicali in ga opozorili o zadevi, ki je problematična 
že več let. Predlagali smo, da se ustrezno očisti obcestne jarke in odtoke v naravne odvodnike. Po 
posegu je predviden skupni ogled na terenu (po obilnem deževju). 

 
2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

V Imenju (predvsem spodnji del) imamo probleme z dotrajano cestno kanalizacijo, ki bi jo bilo 
potrebno obnoviti v celoti. V Imenju je v bodoče predvidena tudi izgradnja fekalne kanalizacije. Za 
ta poseg bi potrebovali veliko sredstev oziroma sofinanciranje. Trenutno se bomo probali 
dogovoriti z izvajalcem za obnovo vsaj minimalnega odseka cestne kanalizacije, kjer prihaja do 
zamakanja zelenih površin pod cesto. 

 
3. Tjaša Simčič – Oddelek za okolje in prostor  

Članek na temo ločevanja odpadkov bo objavljen že v spomladanski številki Briškega časnika.  
Stopili smo v stik tako s Komunalo Nova Gorica d. d. kot tudi z Osnovno šolo Alojza Gradnika. 
Trenutno potekajo dogovori glede vključitve ozaveščanja in odgovornega ravnanja z odpadki v 
projekte, dneve dejavnosti, ure pouka, ki bodo potem vključeni v letni delovni načrt šole za šol. 
leto 2025/26. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Nika Prinčič  

 

 
Župan Franc Mužič  
Pobuda se nam zdi dobronamerna in zanimiva ne samo za briški vrtec, temveč tudi za vse obmejne 
vrtce, zato je potrebno to problematiko reševati generalno. 
Naše mnenje je, da se morajo na to tematiko najprej skupno povezati starši iz zamejstva in nato 
skupni interes izkazati svojemu krovnemu predstavništvu v Italiji: torej Svetu slovenskih organizacij 
(SSO) in Slovenski kulturno gospodarski zvezi (SKGZ), ki zagotavljata celovito predstavništvo narodne 
skupnosti kot kolektiva. Temu naj potem sledi naslovitev pobude s strani SSO in SKGZ na Urad RS za 
Slovence v zamejstvu in po svetu. Občina Brda bo sicer pri tem proaktivno sodelovala in ob priložnosti 
obiska predstavnikov Urada RS za Slovence v zamejstvu in po svetu v Brdih le-tem tudi predstavila 
problematiko. 
 



Nadja Šfiligoj  
1. Podpre pobudo za ponovno vzpostavitev peš poti med Dobrovim in Biljano (t.i. Kaniža). To je 

edina peš pot mimo ovinkov na glavni cesti, ki je varna. Otroci in krajani se vedno več 
poslužujejo te poti vendar naletijo na oviro, saj lastnik zemljišča zapira pot.  

2. Kot predsednica Komisije za socialna vprašanja predlaga, da se v rebalansu proračuna zagotovi 
dodatna sredstva za redno vzdrževanje in obnovo neprofitnih stanovanj, saj so ta v zelo slabem 
stanju. 

3.  
 

 
 
 
1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Strinjamo se in podpiramo ureditev pešpoti od Biljane na Dobrovo. Obstoječa pot je v privatni 
lasti in lastnik kmetijske parcele temu nasprotuje. Smiselno je preveriti možnost izvedbe 
nadomestne poti v brežini pod regionalno cesto, kar pa ne bo poceni, zaradi razgibanega in 
strmega terena.  

 
2. Anita Manfreda – direktorica OU 

Občina je stanovanja, ki jih ima v najemu in katerih lastnica je, že pregledala in ugotovila, da so 
nujno potrebna vzdrževanja in obnove. Z rebalansom proračuna bomo zagotovili dodatna 
sredstva za redno vzdrževanje in obnovo neprofitnih stanovanj.  

 
3. Nika Fabricijo Jug – Oddelek za splošne zadeve in družbene dejavnosti 

Pobuda je bila posredovana na Center za pomoč na domu pri Domu upokojencev Nova Gorica, ki 
nam je posredoval odgovor v prilogi.  
 

Anja Pertovt  
1. Ponovno poda pobudo za skupno srečanje občinskega sveta in Sveta zavoda ZTKMŠ Brda.   
2. Ali se je Občina Brda prijavila na Javni razpis Fundacije za šport za sofinanciranje gradnje 

športnih objektov in površin za šport v naravi v letu 2025, s katerim projektom in zakaj je bil 
izbran.      

 
1. Župan Franc Mužič 

S tem, ko smo pridobili Revizijo in potrebne uradne podatke za diskusijo, so nastali pogoji, o 
katerih sem ves čas govoril, da skličem skupni sestanek Občinskega sveta Občine Brda in Sveta 
Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda. Ta se bo odvil 22. aprila 2025, ob 19. uri v 
veliki sejni dvorani Občine Brda. Vabilo z gradivom (Revizijo) bodo občinski svetniki in člani sveta 
zavoda dobili teden pred sklicanim skupnim sestankom. 



Sicer pa naj poudarim, da sem zadovoljen, da smo potegnili debelo črto pod delovanjem ZTKMŠ 
Brda. Sedaj je nastopil čas, da stvari zastavimo v pravo smer. 

 
2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Občina Brda je na razpis Fundacije za šport za leto 2025 prijavila projekt HOLMERJEVA STEZA V 
ŠPORTNEM PARKU VIPOLŽE (v dolžini cca 500 m), ker se s tem povezuje in zaključuje območje 
novega nogometnega igrišča, bike-parka in fitnesa na prostem. Na tem območju je nasip oziroma 
podlaga že utrjena in pripravljena za izvedbo. Tudi na enem od sestankov Komisije za šport je bila 
izražena potreba po ureditvi trim steze.  
 

 
 
Direktorica občinske uprave                      ŽUPAN 
        Anita Manfreda                                  Franc Mužič 


